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Yhdyskuntavaliokunta on kokouksessaan 07.11.2017 (§ 122), pyytänyt
liikuntavaliokunnan lausuntoa koskien asemakaavan muutosta, 1.
kaupunginosan korttelin 8 tontit 12-13 ja 16, 2. kaupunginosan kortteli 210
sekä virkistys- ja katualueet (Kauniaistentie 10, Junghansinkuja 1-3 ja 4-6,
Leankuja 2-4). Liikuntavaliokunta lausuu asiasta siltä osin, kun asia koskee
alueen liikuntamahdollisuuksia. Asemakaavan muutosluonnoksesta on
järjestetty myös 18.1.2018 pidetty informaatio- ja keskustelutilaisuus,
kaupungintalolla.

Hallintosäännön mukaan valiokunnan päätösvaltaan kuuluu lausua asioita
jotka kuuluvat valiokunnan toimivaltaan.

Kaupungin eteläpuolen ainoa yleisessä käytössä oleva liikuntapaikka on
Smedsin hiekkakenttä. Kenttä jäädytetään luistinradaksi talviaikaan ja
muuten sitä käytetään pääasiassa jalkapallon pelaamiseen. Koulut ja
päiväkodit käyttävät kenttää vaihtelevasti päiväsaikaan ja iltaisin GrIFK
jalkapallon pienimmät harrastajat harjoittelevat kentällä satunnaisesti.

Liikuntapalveluiden näkökulmasta, kentän olosuhteita tulisi tulevaisuudessa
parantaa sekä käyttäjien, että ylläpidon näkökulmasta. Kentän välittömässä
läheisyydessä voisi olla pysyvämpi ja entistä paremmin palveleva
lämmitetty, wc-tilalla varustettu pukusuoja tämänhetkisen kevytrakenteisen
parakkisuojan sijasta. Lisäksi alueella tulisi olla liikuntaolosuhteiden
ylläpitämiseen liittyvän kaluston varastotilaa, tällä hetkellä kaikki kentän
ylläpitoon tarvittava kalusto tuodaan joko Saharasta, keskuskentältä tai
jäähallilta.

Todettakoon, että kentän sijainti on erinomainen alueen lapsille ja nuorille
ja sen käyttömahdollisuutta voisi monipuolistaa tulevaisuudessa siten, kun
keskustan asuinkanta kasvaa ja mitä todennäköisemmin kasvattaa myös
kentän käyttöön liittyvää painetta sekä kehittämistarpeita. Liikunnallista
olosuhdetta voisi parantaa tulevaisuudessa esim. rakentamalla puolikkaalle
kentälle kiinteä monitoimikenttä, jossa voisi pelata mm. koripalloa,
jalkapalloa sekä salibandyä. Kentän toinen puoli voitaisiin
tulevaisuudessakin jättää hiekkakentäksi, jotta sitä voitaisiin edelleen
jäädyttää talviaikaan.

Sivistystoimenjohtaja:



Valiokunta päättää antaa lausuntonsa yhdyskuntatoimelle liittyen 1.
kaupunginosan korttelin 8 tontit 12-13 ja 16, 2. kaupunginosan kortteli 210
sekä virkistys- ja katualueet (Kauniaistentie 10, Junghansinkuja 1-3 ja 4-6,
Leankuja 2-4).

Hallintosäännön mukaan valiokunnan toimivaltaan kuuluu lausua asioita
jotka kuuluvat valiokunnan toimivaltaan.

Kaupungin eteläpuolen ainoa yleisessä käytössä oleva liikuntapaikka on
Smedsin hiekkakenttä. Kenttä jäädytetään luistinradaksi talviaikaan ja
muuten sitä käytetään pääasiassa jalkapallon pelaamiseen. Koulut ja
päiväkodit käyttävät kenttää vaihtelevasti päiväsaikaan ja iltaisin GrIFK
jalkapallon pienimmät harrastajat harjoittelevat kentällä satunnaisesti.

Liikuntapalveluiden näkökulmasta, kentän olosuhteita tulisi tulevaisuudessa
parantaa sekä käyttäjien, että ylläpidon näkökulmasta. Kentän välittömässä
läheisyydessä voisi olla pysyvämpi ja entistä paremmin palveleva
lämmitetty, wc-tilalla varustettu pukusuoja tämänhetkisen kevytrakenteisen
parakkisuojan sijasta. Lisäksi alueella tulisi olla liikuntaolosuhteiden
ylläpitämiseen liittyvän kaluston varastotilaa, tällä hetkellä kaikki kentän
ylläpitoon tarvittava kalusto tuodaan joko Saharasta, keskuskentältä tai
jäähallilta.

Todettakoon, että kentän sijainti on erinomainen alueen lapsille ja nuorille
ja sen käyttömahdollisuutta voisi monipuolistaa tulevaisuudessa siten, kun
keskustan asuinkanta kasvaa ja mitä todennäköisemmin kasvattaa myös
kentän käyttöön liittyvää painetta sekä kehittämistarpeita. Liikunnallista
olosuhdetta voisi parantaa tulevaisuudessa esim. rakentamalla puolikkaalle
kentälle kiinteä monitoimikenttä, jossa voisi pelata mm. koripalloa,
jalkapalloa sekä salibandyä. Kentän toinen puoli voitaisiin
tulevaisuudessakin jättää hiekkakentäksi, jotta sitä voitaisiin edelleen
jäädyttää talviaikaan.
--------------------------------------------------------------
Sivistystoimenjohtaja muutti päätösehdotustaan:
Valiokunta päättää antaa lausuntonsa yhdyskuntatoimelle liittyen 1.
kaupunginosan korttelin 8 tontit 12-13 ja 16, 2. kaupunginosan kortteli 210
sekä virkistys- ja katualueet (Kauniaistentie 10, Junghansinkuja 1-3 ja 4-6,
Leankuja 2-4).

Kaupungin eteläpuolen ainoa yleisessä käytössä oleva liikuntapaikka on
Smedsin hiekkakenttä. Kenttä jäädytetään luistinradaksi talviaikaan ja
muuten sitä käytetään pääasiassa jalkapallon pelaamiseen. Koulut ja
päiväkodit käyttävät kenttää vaihtelevasti päiväsaikaan ja iltaisin GrIFK
jalkapallon pienimmät harrastajat harjoittelevat kentällä satunnaisesti.

Liikuntapalveluiden näkökulmasta, kentän olosuhteita tulisi tulevaisuudessa
parantaa sekä käyttäjien, että ylläpidon näkökulmasta. Kentän välittömässä
läheisyydessä voisi olla pysyvämpi ja entistä paremmin palveleva
lämmitetty, wc-tilalla varustettu pukusuoja tämänhetkisen kevytrakenteisen
parakkisuojan sijasta. Lisäksi alueella tulisi olla liikuntaolosuhteiden
ylläpitämiseen liittyvän kaluston varastotilaa, tällä hetkellä kaikki kentän
ylläpitoon tarvittava kalusto tuodaan joko Saharasta, keskuskentältä tai
jäähallilta.



Todettakoon, että kentän sijainti on erinomainen alueen lapsille ja nuorille
ja sen käyttömahdollisuutta voisi monipuolistaa tulevaisuudessa siten, kun
keskustan asuinkanta kasvaa ja mitä todennäköisemmin kasvattaa myös
kentän käyttöön liittyvää painetta sekä kehittämistarpeita. Liikunnallista
olosuhdetta voisi parantaa tulevaisuudessa esim. rakentamalla puolikkaalle
kentälle kiinteä monitoimikenttä, jossa voisi pelata mm. koripalloa,
jalkapalloa sekä salibandyä. Kentän toinen puoli voitaisiin
tulevaisuudessakin jättää hiekkakentäksi, jotta sitä voitaisiin edelleen
jäädyttää talviaikaan.

Valiokunta toteaa että on tärkeää,kaavoituksessa huomioida
saavutettavuus kenttään.

Päätös: 
 Valiokunta päätti muutetun päätösehdotuksen mukaisesti.


